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روشن: 
 بدون حاشیه 

می توان به قهرمانی 
رسید 

 سومی جودوی ناشنوایان ایران  
در قهرمانی آسیا

ایسنا: در پایان رقابت های جودو ناشنوایان 
بیشکک  در  اقیانوسیه  و  آسیا  قهرمانی 
قرقیزستان، تیم جودو ایران با کسب یک 
مدال طلا، یک نقره و ۳ برنز در جایگاه سوم 
قرار گرفت. در پایان رقابت ها جودو ناشنوایان 
قهرمانی آسیا و اقیانوسیه که در بیشکک 
قرقیزستان در حال برگزاری است، تیم ملی 
جودو ایران با کسب ۵ مدال )یک طلا، یک 
نقره و ۳ برنز( بعد از قزاقستان و کره جنوبی 
در جدول رده بندی در جایگاه سوم ایستاد. 
در این رقابت ها علی سلحشور در وزن منهای 
۶۶ کیلوگرم موفق به کسب مدال طلا شد، 
امیرمحمد دفتری در وزن منهای ۷۳ کیلوگرم 
و مهرداد بداغی در وزن منهای ۶۰ کیلوگرم 
به مدال برنز دست یافتند. در وزن منهای 
۹۰ کیلوگرم؛ حسین ا... کریمی برابر حریف 
قزاقستانی و ژاپنی به برتری رسید اما با شکست 
مقابل حریفی از کره جنوبی به مدال نقره رسید. 
در وزن منهای ۸۱ کیلوگرم نیز علی دهقان با 
شکست برابر حریفی از کره جنوبی و قزاقستان 
ایپون شد و از کسب مدال بازماند. به این ترتیب 
تیم ملی جودو ناشنوایان ایران با کسب ۵ مدال 
)یک طلا، یک نقره و ۳ برنز( و کسب جایگاه 
سومی به کار خود در قهرمانی آسیا پایان داد. 
تیم ناشنوایان ایران در ۳ رشته تکواندو، جودو 
و کشتی در قهرمانی آسیا شرکت کرده که 
تاکنون موفق به کسب عنوان قهرمانی در 

تکواندو و جایگاه سومی در جودو شده است. 

خارجازمستطیلسبز

رکوردداران اخراج های سریع  
A تاریخ سری

مهاجم ایتالیایی تیم فوتبال یوونتوس در شب 
شکست تیمش برابر رم در فهرست سریع ترین 
اخراجی های تاریخ لیگ دسته اول فوتبال ایتالیا 
قرار گرفت. شکست یوونتوس در خانه رم با یک 
اتفاق تلخ دیگر هم برای این تیم همراه بود؛ اخراج 
مویزه کین مهاجم ایتالیایی بانوی پیر به محض 
ورودش به میدان در دقیقه ۸۹. او تنها 4۰ ثانیه 
پس از ورودش به میدان به خاطر نشان دادن 
واکنشی غیرورزشی به برخوردی که جان لوکا 
مانچینی با او داشت، از داور کارت قرمز مستقیم 
گرفت. این اولین کارت قرمز تمام دوران بازیگری 
او در ایتالیا بود. مویزه کین با اخراج زودهنگامش 
در رده سومین سریع ترین اخراجی های تاریخ 
لیگ سری A قرار گرفت. رکورددار سریع ترین 
اخراج تاریخ سری A متعلق است به جوزپه لورنزو 
بازیکن پیشین بولونیا. او در روز نهم ماه دسامبر 
سال ۱۹۹۰ در جریان مصاف تیمش با پارما، تنها 
۱۰ ثانیه پس از ورود به میدان به عنوان بازیکن 
تعویضی به دلیل ضربه ای که به آرنجش به ستاره 
سابق حریف لوئیجی آپولونی زد، اخراج شد. 
دومین رکورددار اخراج های سریع تاریخ سری

A، جولیو میلیاچو است که در روز ششم دسامبر 
سال 2۰۱۵ به عنوان بازیکن تعویضی برای تیم 
آتالانتا مقابل پالرمو به میدان رفت و تنها ۳2 ثانیه 

بعد اخراج شد. 

خبـــــر

 قلعه نویی و مونتلا؛ آخرین گزینه های فدراسیون؟!

سالپنجم
شماره1510

آرمان ملی: به نظر می رسد فدراسیون فوتبال روی یک 
گزینه خارجی و یک گزینه داخلی برای هدایت تیم ملی تمرکز 

کرده است. 
 وعده تاج 

مهدی تاج هفته گذشته با اشاره به ابهامات درخصوص انتخاب 
سرمربی تیم ملی فوتبال اظهار کرد: ما در فدراسیون فوتبال با 
جدیت پیگیر این موضوع هستیم و جلسه مهمی با اعضای هیات 
رئیسه داشتیم که در آنجا تصمیم گرفته شد طی همین هفته، 
فرد مورد نظر را معرفی کنیم. ترجیح ما این است که یک چهره 
شاخص داخلی را برای هدایت تیم ملی انتخاب معرفی کنیم به 
شرطی که این مربی بتواند با نظم و انضباط کامل امور محوله را به 
انجام برساند. وی افزود: فردی که واجد شرایط، توانمند و دارای 
کارنامه قابل قبول باشد. با این وجود موضوع مربی خارجی نیز 
هنوز مطرح است و نهایتا ما تا بیستم اسفندماه سرمربی تیم ملی 
را معرفی خواهیم کرد؛ از مربیان داخلی خوبی که طی این روزها 
نام آن ها مطرح شد و دلخوری هایی به وجود آمد عذرخواهی 
کنم. رئیس فدراسیون فوتبال عنوان کرد: بدیهی است هدف ما 
این نبود که موجبات دلخوری کسی فراهم شود؛ تاج در ارتباط 
با عملکرد تیم ملی و پاره ای حواشی در مسابقات جام جهانی 
تصریح کرد: تیم ملی فوتبال قسمتی از بدنه جامعه هر کشوری 
است که عملکرد آن می تواند در افزایش روحیه جامعه نقش 
بسزایی ایفا کند. اگر تیم ملی در هر مسابقه ای به ویژه میادین 
بین المللی، آسیایی، جهانی و المپیک پیروز شود، انرژی مثبت 
و شادی حاصل از آن در پیکر جامعه تزریق خواهد شد. مهدی 
تاج همچنین ادامه داد: برخلاف شکست ها نیز حال جامعه 
را بد می کند، پس وظیفه تک تک بازیکنان تلاش در جهت 
افتخار آفرینی برای کشور است. بدیهی است سیاست بازان 
همیشه به دنبال فرصت هستند تا طعمه های خود را از میان 
چهره های مطرح خصوصا ورزشکاران انتخاب کنند به همین 

دلیل درگیر شدن بازیکنان در مسائل سیاسی می تواند آینده 
خود آنان را خراب کند. نکته مهم دیگر اینکه وقتی برخی از 
ورزشکاران درگیر و طعمه این سیاست بازان شوند، حرکاتی از 
خود نشان می دهند که خودشان نیز به آن کار اعتقاد ندارند و 
از عواقب آن باخبر نیستند. وی در رابطه با تشکیل اتاق فکر در 
فدراسیون اظهار کرد: قبول دارم که باید چنین مرکزی را داشته 
باشیم البته هم اکنون نیز من، آقای نبی به عنوان نایب رئیس 
و دیگر همکاران در تصمیم گیری ها از مشورت و هم اندیشی 
افراد مختلف استفاده می کنیم و با این حال می پذیرم که دایره 
مشورت باید گسترده تر باشد. رئیس فدراسیون فوتبال در 
ارتباط با لزوم تقویت برخی کمیته ها خاطرنشان کرد: اینکه 
کم و کاستی هایی در عملکرد برخی از کمیته ها و دیگر ارکان 
فدراسیون وجود داشته باشد امر طبیعی است با این وصف 
دیکته ننوشته غلط ندارد؛ وقتی حجم کار بالا باشد امکان بروز 
خطا هم وجود دارد. کار در فدراسیون فوتبال با فدراسیون های 
دیگر متفاوت است. امروزه فوتبال تنها یک ورزش نیست بلکه 
این رشته در مباحثی چون صنعت، فرهنگ، تبلیغات، جامعه و 
حتی سیاست تاثیر می گذارد و باید در پیگیری مسائل، تمام 
ابعاد شود. مهدی تاج ادامه داد: اگر قرار باشد جور تخلف بازیکن 
را باشگاه بکشد و هر دفعه آن ها جریمه شوند نه تنها ورزشکار به 
خود نمی آید بلکه ممکن است ناهنجاری های بیشتری درست 
کند. بنابراین به این نتیجه رسیدیم که از این پس هر بازیکنی 
جریمه شد باید آن را شخصا بپردازد، این امر باعث می شود تا 
ورزشکاران به خود بیایند و حواسشان باشد که تخلف نکنند و در 
صورت تکرار با جرائم سنگین تری مواجه خواهند شد تا اخلاق 
حرفه ای را رعایت کنند. رئیس فدراسیون فوتبال در پاسخ به 
این پرسش که چرا قرارداد مربیان خارجی غالباً به نفع آنها و به 
ضرر فوتبال ما تمام می شود خاطرنشان کرد: طبق مقررات فیفا 
هر مربی که دو ماه حقوق نگرفته باشد می تواند شکایت کند و 

باشگاه نه تنها باید مبلغ کامل قرارداد او را بپردازد بلکه مربی 
مذکور می تواند با دریافت مطالبات خود قرارداد را هم یک طرفه 
فسخ کند. مشکلات در پرداخت ارز به مربیان خارجی از دلایل 
اصلی شکایت آن هاست. تلاش داریم مسأله را به نوعی مرتفع 

کنیم تا مشکلاتی از این دست گریبان فوتبال ما را نگیرد.
 گزینه های نهایی؟!

طی ماه های گذشته و به ویژه پس از جدایی قطعی کارلوس 
کی روش، گزینه های زیادی برای هدایت تیم ملی فوتبال 
ایران مطرح شدند. حسین فرکی، امیر قلعه نویی، جواد نکونام، 
حمید مطهری، مهدی تارتار، ساکت الهامی، فرهاد مجیدی و 
جواد نکونام گزینه های ایرانی و فلیکس سانچز سرمربی سابق 
تیم ملی قطر، وینچنزو مونتلا مهاجم سابق تیم ملی ایتالیا، 
برانکو ایوانکوویچ سرمربی سابق پرسپولیس و تیم ملی ایران، 
استراماچونی و مورایس گزینه های خارجی برای هدایت تیم ملی 
بودند. گزینه های ایرانی در اقدامی جالب یکی پس از دیگری از 
قبول هدایت تیم ملی انصراف دادند، اما جالب اینکه مسئولان 
فدراسیون یکبار دیگر سراغ برخی از این گزینه ها رفتند. پس 
از بررسی های ایرنا از مسئولان فدراسیون فوتبال، مشخص شد 
آنها در حال حاضر از بین گزینه های داخلی فقط به امیر قلعه 
نویی رسیدند و او تنها گزینه ایرانی هدایت تیم ملی به حساب 
می آید که اتفاقا از شانس بیشتری هم نسبت به مربیان خارجی 
برخوردار است. در بین گزینه های خارجی نیز به ترتیب فیلکس 
سانچز، مونتلا و برانکو مدنظر فدراسیون فوتبال هستند. شنیده 
می شود مسئولان فدراسیون طی روزهای گذشته مذاکرات 
بسیار جدی با قلعه نویی، سانچز و مونتلا داشتند که به نظر 

می رسد توافقات بیشتری با قلعه نویی حاصل شده است.  
 سفر تاج 

مهدی تاج در سفر خارجی اخیر علاوه بر حضور در اردوی 
تیم ملی فوتسال و بازدید از محل برگزاری مسابقات فوتبال 
جام ملت های آسیا در تایلند به کوالالامپور هم سفر کرد. خبر 
ورزشی نوشت:  نیت سفر مهدی تاج از سفر به مالزی دیدار 
با مدیران مالی کنفدراسیون فوتبال آسیا است تا درآمدهای 
بین المللی فدراسیون فوتبال و هم چنین باشگاه های ایرانی 
آزاد شود. به خصوص باشگاه استقلال که به خاطر بدهی به 
استراماچونی تحت فشار است و اگر این بدهی را پرداخت نکند 
بار دیگر از حضور در لیگ قهرمانان آسیا محروم می شود. اما 
گفته می شود مهدی تاج در سفر اخیر خود دیداری هم با گزینه 
خارجی تیم ملی داشت! این موضوع در سفر رئیس فدراسیون 
فوتبال به شرق آسیا اطلاع رسانی نشده است. به هر صورت با 
بازگشت مهدی تاج از سفر شرق آسیا، رئیس فدراسیون فوتبال 
باید سرمربی تیم ملی را معرفی کند به این خاطر که فدراسیون 
فوتبال وعده داده است تا بیستم اسفند سرمربی تیم ملی معرفی 
می شود. خبرها حاکی از آن است که احتمالا سرمربی تیم ملی 
یک مربی جوان ایتالیایی است؛ البته نه استراماچونی. احتمالا 
دیدار مهدی تاج با گزینه خارجی تیم ملی در مسیر سفر به شرق 
آسیا صورت گرفته است. به این خاطر که پرواز رئیس فدراسیون 

فوتبال مستقیم نبود. 

   پنالتی  
 محمدرضا خالدآبادی، گلر ۲۱ ساله هوادار پنالتی 
رامین رضاییان را مهار کرد. وی به رغم دریافت سه 
گل از سپاهان، عملکرد قابل قبولی داشت و خود را به 

عنوان یک دروازه بان مستعد معرفی کرد.

       جشن  
تساوی یکشنبه شب گذشته رئال مادرید برابر 
بتیس باعث شد بارسا فاصله خود با کهکشانی ها را به 
9 امتیاز افزایش دهد. روزنامه های ورزشی بارسلونا از 

حالا جشن قهرمانی گرفته اند.

           پاس گل
میلاد زکی پور پیش از اینکه در بازی جام حذفی 
سپاهان مقابل پرسپولیس به میدان برود، در دو 
مسابقه ۲ پاس گل داده بود. وی دوباره قبل از دیدار با 

پرسپولیس یک پاس گل داد.
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کوتاه
ایسنا: رسانه های یونانی به درخشش کریم انصاری فرد 
در لیگ قبرس پرداختند و از نقش برجسته بازیکن ایرانی 
در تغییر سرنوشت این تیم نوشتند. پس از درخشش مهدی 
طارمی در پرتغال، سردار آزمون و کریم انصاری فرد نیز در 
تیم های باشگاهی شان درخشیدند. اومونیا در چارچوب هفته 
بیست وششم لیگ قبرس با نتیجه دو بر یک در خانه کارمیوتیسا 
به پیروزی رسید. برای اومانیا در این مسابقه کریم انصاری فرد 
و هکتور یوسته گلزنی زدند. کالتساس هم تک گل میزبان این 
بازی را به ثمر رساند. اومونیا با 4۱ امتیاز در جایگاه پنجم لیگ 
قبرس جای دارد. سایت یونانی 24sports با اشاره به درخشش 
کریم انصاری فرد نوشت: »اومونیا در حالی که از حریفش عقب 
افتاده بود، توانست به بازی برگردد و در نهایت پیروز شود. بخش 
عمده این پیروزی را باید مرهون درخشش کریم انصاری فرد 
دانست که توانست گل تساوی را به ثمر برساند. او زندگی را به 
اومونیا برگرداند و در نهایت تیمش برنده شد. این پنجمین گل 
کریم انصاری فرد در رقابت های این فصل لیگ قبرس بود ولی 
او هنوز تا رسیدن به مدعیان آقای گلی فاصله دارد. انصاری فرد 
همچنین دو بار در جام حذفی و یک بار هم برابر یونایتد در لیگ 
اروپا گلزنی کرد تا در فصل جاری هشت گل زده داشته باشد. 
سایت philenews نیز با اشاره به درخشش کریم انصاری 
فرد نوشت: این بازیکن ایرانی در ادامه روزهای درخشان خود 
توانست بار دیگر در امر گلزنی موفق باشد تا اومونیا یک گام به 
رقابت های پلی آف برای قهرمانی در لیگ قبرس نزدیک تر شود.

بیــنالمــلل
 سرمربی تیم فوتبال رُم از رویکردی که بازیکنانش در 
پیروزی مقابل یوونتوس در رقابت های سری A داشتند، تمجید 
کرد. ژوزه مورینیو در پی برتری خانگی یک بر صفر شاگردانش 
 A مقابل یوونتوس در هفته بیست و پنجم رقابت های سری
ایتالیا، در گفت وگو با شبکه تلویزیونی » DAZN« گفت: وقتی 
ما به صورت تیمی بازی می کنیم و بازیکنان مان تمام توان خود 
را به نمایش می گذارند، می توانیم نتیجه مدنظرمان را کسب 
کنیم. بابت این پیروزی خوشحالم، اما هنوز عملکردمان مقابل 
کرمونزه )دیداری که جالوروسی با نتیجه 2 بر یک شکست 
خورد( را فراموش نکرده ام. رُم در این بازی پیروز شد، چون 
بازیکنان ما بهتر بودند و صد درصد تلاش خود را به کار بستند. 
نمی خواهم بگویم که سازماندهی تاکتیکی به ما اجازه داد تا در 

این بازی به پیروزی برسیم، بلکه به خاطر 
نگرش بازیکنان مان بود که به برد رسیدیم. 
سرمربی پرتغالی رُم در پایان خاطر نشان 
کرد: من به آلگری و بازیکنانش احترام 

بااستعدادی  بازیکنان  آنها  می گذارم، 
هستند و در بهترین فرم فصل خود هستند. 

وقتی آنها دیوار دفاعی می چینند، ما تیمی 
نیستیم که گل های زیادی بتوانیم بزنیم، 
بنابراین مهم این بود که توپ را حفظ 
کنیم و اجازه ندهیم که یووه ما را 
تحت فشار قرار دهد. وقتی آنها حمله 
می کردند، کار برای ما سخت می شد، 
اما خوب دفاع کردیم و روی پاتریسیو 

)دروازه بان رُم( نیز معجزه کرد. این مهم 
است، چون وقتی مقابل تیمی همچون 
یووه بازی می کنید، دروازه بان تان باید 
شبی عالی داشته باشد. جالوروسی 
با این برد 4۷ امتیازی شد و به رده 
چهارم جدول رده بندی سری A ایتالیا 

صعود کرد.

دیدگـــــاه
پرسپولیس می تواند قهرمان شود 

اردلانآشتیانی
کارشناس فوتبال 

رقابت های لیگ برتر در روزهای گذشته پیگیری شده و در 
یکی از مهمترین دیدارهای هفته، پرسپولیس برابر تراکتور در 
تبریز  به برتری رسید. به نظرم  2 نیمه متفاوت را در این بازی 
شاهد بودیم؛ بازیکنان پرسپولیس در نیمه اول از بالا پرس 
می کردند و اجازه بازیسازی به حریف خود را ندادند و 2 گل 
هم زدند. اما تراکتور در نیمه دوم بهتر از پرسپولیس بازی کرد. 
خمز در نیمه مربیان شاهکار کرد و تغییر سیستم داد و روحیه 
بازیکنانش را بالا برد و 2 گل خورده را جبران کرد. تراکتوری ها 
از ارسال های بلند بهره بردند و رزاق پور با ارسالی دقیق توانست 
پایه گذار گل اول تیمش باشد و عباس زاده با ضربه سر گل زد. 
همچنین تراکتوری ها با فشار بر روی مدافعان پرسپولیس باعث 
شدند آن ها اشتباه کرده و ضربه پنالتی بدهند. تعویض های 
ریسکی خمز باعث شد که عملا تراکتوری ها با یک دفاع وسط 
بازی کنند تا گل های خورده را جبران کنند که موفق هم بودند، 
اما پرسپولیسی ها بعد از دریافت گل تساوی بر تعداد حملات 
خود افزودند و دفاع تراکتور در دفع توپ در ضربه ایستگاهی 
اشتباه کرد و گل سوم را دریافت کردند.  در خصوص تأثیر 
نبود اخباری در درون دروازه تراکتور در گل های خورده این 
تیم به نظرم نبود این دروازه بان خیلی تاثیرگذار بود، زیرا که 
دروازه بان ذخیره تراکتور توپ های ساده ای را گل خورد و نشان 
داد که جانشین مطمئنی در نبود اخباری نیست. اخباری یکی 
از گلر های خوب لیگ است و اگر درون دروازه بود سرخپوشان 
برای گلزنی با مشکل مواجه می شدند.  به نظرم نبود ولسیانی 
در خط دفاع هم به پرسپولیس آسیب رساند، زیرا فرشاد فرجی 
چندین مرتبه در این بازی اشتباه کرد هرچند بیرانوند اجازه 
نداد این اشتباهات کار دستشان بدهد و موقعیت های تک به 
تک را دفع کرد، اما فرجی روی گل های خورده پرسپولیس 
مقصر بود. عمری بازی با تراکتور هم گل زد و هم پاس گل داد که 
نشان می دهد این بازیکن پتانسیل بالایی دارد و حتی می تواند 
در اروپا بازی کند. پریرا هم در این بازی نتوانست گل بزند، اما در 
پرس کردن موفق عمل کرد و فضا سازی برای مهاجمان دیگر 
را به خوبی انجام داد.  به نظرم اگر پرسپولیس مانند دیدار با 
تراکتور بتواند بازی ۶ امتیازی مقابل سپاهان راهم ببرد قهرمان 
لیگ می شود. ۷ بازی باقیمانده دیگر پرسپولیس آنچنان سخت 
نیستند که برای سرخپوشان دردسر ایجاد کنند و می توانند این 

بازی ها را هم با برد به پایان ببرند.

رأفت: 

هیچ تیمی اندازه تراکتور، پرسپولیس را اذیت نکرده بود 
پایان رأفت مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد 
است، شاگردان گل محمدی در دیدار مقابل تراکتور از نبود 

دروازه بان اصلی این تیم بهترین استفاده را برده اند.
 برد مقابل تراکتور 

پایان رأفت در گفت وگو با تسنیم درباره پیروزی ۳ بر 2 
پرسپولیس در تبریز مقابل تراکتور اظهار داشت: بازی دو تیم 
در حالی برگزار شد که نفرات تأثیرگذاری در این بازی غایب 
بودند. تراکتور در غیاب اخباری ضربه بزرگی خورد. پرسپولیس 
هم در شروع بازی از دو مهره تأثیرگذارش مانند گولسیانی و 
سرلک محروم شد. به عقیده من اگر دو تیم با نفرات کامل بازی 

می کردند بازی متفاوت تری را شاهد بودیم.
 حضور خمش 

وی ادامه داد: تراکتور از زمانی که پاکو خمس را به عنوان 
سرمربی در اختیار گرفته، کاملا متحول شده است و ما بالا 
رفتن کیفیت و رشد فنی را در بازی های گذشته تراکتور دیدیم. 
دیروز هم به رغم اینکه پرسپولیس در ثانیه های پایانی توانست 

برنده بازی باشد، اما تراکتور نیز خیلی عالی بازی کرد و عقب 
ننشست. شاگردان خمس به ویژه در نیمه دوم کامل بازی را در 
دست گرفته بودند و با تعویض هایی که سرمربی اسپانیایی انجام 
داد توانستند نتیجه بازی را برگردانند، البته تلاش شان به ثمر 

ننشست.
 غیبت اخباری؟!

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس افزود: پرسپولیس در 
شروع بازی خیلی خوب عمل کرد و با همکاری ترابی و عمری 
دو گل به ثمر رساند. همین دو گل نشان داد که تیم گل محمدی 
با انگیزه شکست تراکتور در تبریز به زمین آمده است. البته من 
معتقدم که غیبت اخباری خیلی به پرسپولیس کمک کرد و اگر 
دروازه بان اصلی تراکتور بازی می کرد، شاگردان گل محمدی 
خیلی راحت نمی توانستند به گل برسند. تفاوت دو تیم درون 
دروازه ها بود، چون تراکتور هم پیش از اینکه پرسپولیس به گل 
برسد، چند موقعیت خوب داشت که بیرانوند مانع از گلزنی 

تبریزی ها شد.

 انتقاد از نیمه دوم 
رأفت با انتقاد از نوع بازی پرسپولیس در نیمه دوم تصریح 
کرد: در نیمه اول پرسپولیس خیلی خوب بازی کرد و دو گل 
هم به ثمر رساند، اما در نیمه دوم کاملا شیوه بازی این تیم 
تغییر و محتاط بازی کرد. تراکتور با توجه به این شرایط و 
بعد از تغییراتی که خمس ایجاد کرد، کاملًا بر بازی سوار 
شد. به نظر من کار هر تیمی نیست پرسپولیس را به لحاظ 
فوتبالی تحت فشار بگذارد. تا اینجای لیگ تنها تیمی که 
اینقدر پرسپولیس را اذیت کرده تراکتور بوده است. آنها در 
نیمه دوم خیلی خوب بودند، ولی به نتیجه نرسیدند و بازنده 

شایسته ای بودند.
 دیدار با سپاهان 

وی درباره بازی هفته آینده پرسپولیس مقابل سپاهان و رقابت 
فشرده این دو تیم در صدر جدول گفت: با توجه به فاصله کم دو 
تیم در صدر جدول این بازی مهمترین بازی فصل آنها خواهد 
بود و سرنوشت لیگ را به نوعی تعیین خواهد کرد. سپاهان هم 
می خواهد شکست جام حذفی را جبران کند و هم اینکه صدر 
را از دست ندهد و به همین خاطر با تمام توان در آزادی بازی 
خواهد کرد. حضور هواداران هم انگیزه های دو تیم را افزایش 

می دهد و باعث می شود بازی زیبایی را شاهد باشیم.

حسن روشن پیشکسوت استقلال می گوید 
شرایط بالای جدول فوق العاده حساس شده، 
اختلاف امتیازات کم است و تیمی که نتواند به 
سه امتیاز برسد شرایطش سخت تر خواهد شد. 
به اعتقاد من هر تیمی که می خواهد در پایان 
فصل، جام را بالای سر ببرد باید خود را از حواشی 

دور کند.  
  بازی استقلال و نساجی چطور بود؟

استقلال در روزی به نتیجه تساوی رسید که 
می توانست برنده این دیدار باشد. صادقانه باید 
گفت حق استقلال مساوی نبود و این تیم اگر 
بدشانسی گریبانش نمی گرفت به راحتی نساجی 
را در خانه اش شکست داده بود، اما شانس با این 
تیم یار نبود و توپ های استقلال وارد دروازه 

حریف نمی شد.
 عملکرد بازیکنان را چطور بررسی 

کردید؟
در خط حمله مهاجمان پرتلاش ظاهر شدند، 
اما خوش شانس نبودند. در خط هافبک هم 
رضاوند و مهری همانند چند بازی گذشته 
عملکرد خوبی داشتند و باز هم دیدیم که آرش 
یک پاس گل داد. این نشان می دهد خط هافبک 
آبی پوشان به یک هماهنگی خوب دست پیدا 
کرده. در خط دفاع و دروازه هم به جز ضربه 
ایستگاهی بازیکن نساجی در سایر دقایق بازی 

عملکرد خوبی داشتند.
 وضعیت تیم های مدعی عنوان قهرمانی 

را چگونه می بینید؟
شرایط بالای جدول فوق العاده حساس شده، 
اختلاف امتیازات کم است و تیمی که نتواند به 
سه امتیاز برسد شرایطش سخت تر خواهد شد. 
به اعتقاد من هر تیمی که می خواهد در پایان 
فصل، جام را بالای سر ببرد باید خود را از حواشی 
دور کند، آرامش را به تیمش انتقال دهد و تمام 
تمرکزش بر روی بازی ها باشد. کادر فنی سه تیم 
هم باید با کمال خونسردی آرامش خود را به تیم 
انتقال دهند. با این شرایط یکی از این سه تیم 

می تواند به قهرمانی دست پیدا کند.
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 بازیکن مورد علاقه کاپلو چه کسی بود؟
فابیو کاپلو با مقایسه دو تیم یوونتوس و رم، امرسون برزیلی 
را بازیکن مورد علاقه خود در دوران مربیگری اش معرفی کرد. 
به گزارش توتواسپورت، فابیو کاپلو، سرمربی پیشین میلان، 
رئال مادرید و تیم ملی انگلیس در دنیای مربی گری، افتخارات 
زیادی را به دست آورد و از مربیان صاحب سبک به حساب 
می آید. او در سال های اخیر در لیگ چین فعالیت می کرد و 
هدایت تیم جیانگسو را به عهده داشت. این مربی در تیم های 
میلان و رم موفق شد قهرمانی در لیگ ایتالیا را به دست بیاورد 
و در سال ۱۹۹4 همراه با میلان فاتح لیگ قهرمانان اروپا شد. 
کاپلو در رئال مادرید موفق شد عنوان قهرمانی را به دست 
بیاورد ولی در جام جهانی 2۰۱۰ با تیم ملی انگلیس ناکام 

بود. فابیو کاپلو که سابقه حضور در تیم های رم و یوونتوس را 
داشته است در صحبت هایی در پاسخ به این سوال که بازیکن 
مورد علاقه او در رم چه کسی بود، گفت: امرسون. برای همین 
او را به یوونتوس و رئال مادرید هم بردم. او در کنار کسانی که 
خیلی زود آمدند، مانند ساموئل خودش را نباخت و خیلی 
بازیکن بی حاشیه و خوبی بود. باتیستوتا هم بازیکن بزرگی بود. 
دلتنگ چنین بازیکنی بودیم و وقتی او را جذب کردیم همان 
بازیکنی بود که دنبالش بودیم و مثل یک تکه پازل گمشده. او 
درباره وضعیت این روزهای رم و یوونتوس نیز گفت: در میان 
بازیکنان رم من خیلی اسپیناتزولا را دوست دارم. او یکی از 
آن بازیکنانی است که تیم های دیگر در مصاف با رم باید او را 

مهار کنند. دیبالا هم ستاره تیم است. اگر به او فضا بدهید 
بازیکن خیلی خطرناکی است. درباره تیم یووه باید بگویم که 
دی ماریا ویژگی هایی دارد که دیگران آن را ندارند. او در زمین 
جلوتر از بقیه بازیکنان است. برای من رم و یوونتوس هر دو 
تیم های قابل احترامی هستند و دوست دارم این دو تیم را در 
شرایط خوبی ببینم. هر دو تیم مربیان خوبی هم دارند. آلگری 
و مورینیو دو مربی هستند که می دانند چگونه باید بازی ها را 
برنده شوند. برخلاف مربیانی که فقط به خودشان توجه دارند، 
این دو مربی به شدت به حریف توجه دارند و از هر نظر بازیکنان 
را آماده می کنند. یوونتوس بعد از هفت قهرمانی پیاپی که در 
سری A به دست آورد در دو فصل اخیر با افت محسوسی 
مواجه شده است و این اینتر و میلان بودند که جام قهرمانی 
را بالای سر بردند و امسال هم ناپولی خودش را از بقیه تیم ها 

جدا کرده است.


